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Vragen van het lid Merkies (SP) aan de Minister van Financiën over het 
bericht dat verzekeraars het provisieverbod schenden (ingezonden 1 april 
2014). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat verzekeraars tegen de regels in nog 
provisie betalen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het geven van een eerstejaarsbudget, een welkomst-
bonus of een communicatiebonus in strijd is met het provisieverbod en moet 
worden aangepakt? 

Vraag 3
Kunt u toelichten of dergelijke kwesties aanhangig zijn gemaakt bij de 
Autoriteit Financiële Markten (AFM)? 

Vraag 4
Wat vindt u van het oordeel van de AFM dat marketingvergoedingen onder 
het provisieverbod vallen?2 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat financiële instellingen sluiprou-
tes opzoeken om provisies in stand te houden? 

Vraag 6
Bent u bekend met andere financiële instellingen die dergelijke provisies 
verstrekken? Zo ja, kunt u een overzicht geven? Zo nee, bent u bereid te 
onderzoeken welke financiële instellingen op deze manier nog provisies 
verstrekken? 

Vraag 7
Welke stappen gaat u zetten om deze vormen van provisie aan te pakken?

1 http://www.woekerpolisproces.nl/nieuws-media/nieuws/schending-provisieverbod
http://www.afm.nl/nl/professionals/afm-actueel/nieuws/2014/mrt/marketingvergoedingen.aspx

2 http://www.woekerpolisproces.nl/nieuws-media/nieuws/schending-provisieverbod
http://www.afm.nl/nl/professionals/afm-actueel/nieuws/2014/mrt/marketingvergoedingen.aspx
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